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Bestyrelsesmøde 14. juni 2022 

hos Christian Pihl Givskov, Ormstrup 

  

 

 
 
 
REFERAT  

1. 
Udleveret referat fra møde den 28.4.2022. 
Ingen bemærkninger til referatet – dette underskrevet. 
Dette referat er i henhold til beslutning på sidste møde lagt på klubbens hjemmeside 
under menu-punktet Bestyrelsen / Bestyrelsesreferater med mødedatoen som filnavn. 
Her lægges fremtidige bestyrelsemødereferater.  
Fremover tages kun én kopi af referatet til brug ved underskrift og indsættelse i 
modeprotokollen. 
 
2. 
Ib orienterede om SØM´s 100 års jubilæumsfest, hvor 22 deltog – og viderebragte takken 
for klubbens gave i den forbindelse. 
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Ib orienterede om Specialklubmødet i Silkeborg og ægudstillingen. Flere specialklubber 
deltog ikke på trods af, at der hvert år er nyheder om bl. a. varianter, type mm. 
Der var rigtigt mange æg på udstillingen, som beskrevet i ”det grønne blad”. 
 
4. 
Ved årets repræsentantskabsmøde var der genvalg til Villy, Jørgen Chr. og Ib – og der 
var i øvrigt ikke kommet forslag fra medlemmerne. 
 
5.   
Den planlagte aftentur til Arne blev desværre aflyst på grund af manglende tilmeldinger. 
 
6. 
Ved årets dyrskue i Odense deltager Arne og Ib fra Langelands Racefjerkræklub. 
 
7. 
Den 14. august er der loppemarked ved Tullebøllehallen – Vi er tilmeldt og Ib kontakter 
eventuelle udstillere. 
 
8. 
Den 26. august planlægges for Grill-aften hos Arne Foged på Tåsinge. Start kl. 18.00 

9. 
Den 27. august er vaccination ved Frederiksen, Simmerbølle Kirkevej. 
 
10. 
Den 28. august bliver der muligvis Ø-havets dag på Ristinge. I givet fald kontakter Ib 
mulige udstillere. 
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11. 
Der har været afhold møde mellem D.f.f.R og Fødevarestyrelsen om aktuelle problemer i 
forbindelse med udstillinger /fugleinfluenza. D.f.f.R fremførte bl.a. forslag om, at det 
kunne afholdes udstillinger lokalt, såfremt der ikke var konstateret fugleinfluenza i 
området. Det blev modtaget positivt bl.a. på baggrund af foreningernes registreringer af 
udstillere, dyrenes ringsedler og vaccinationspapirerne, der alle forefindes på udstillingen. 
 
12. 
I forbindelse med det kommende arbejde med årets fjerkræudstilling tages der kontakt (af 
Ib) til Dueklubben for afklaring af, hvorledes de ser klubbens fremtid, idet vi er bange for 
til sidst at stå med en udstilling kun for fjerkræ – og stadig med udgifterne til en hel 
udstilling uden duer. 
 
13. 
Ib orienterede om en henvendelse fra Langelandsfestivalen, hvor Fjerkræklubben ikke 
længere deltager i oprydningen. 
 
Næste møde fastlægges i slutningen af august.  

 

Ref. Peter Bøgebjerg Andreasen 


